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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti vagyon kezeléséért 
felelős) 

Az interpelláció címe: "A MÁV-nak mennyire fontos Zugló?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2021. március 29-én írásbeli kérdést nyújtottam be Miniszter Asszonyhoz. Kérdésemben azokra az 
illegális hulladéklerakókra hívtam fel a figyelmét, amelyek néhány száz méterre a Városligettől, 
Zuglóban a Francia út melletti MÁV tulajdonában álló ingatlanokon találhatók. Ahogyan az írásbeli
kérdésemben leírtam, ezeken a területeken hegyekben áll a szemét és már kisebb hulladékból 
készült épületek is megjelentek.

Válaszában részletes tájékoztatást adott arról, hogy az elmúlt évek során mennyi szemetet 
szállítottak el a területről. A MÁV Zrt. eszerint több száz tonna szemét összegyűjtését és 
elszállítását rendelte eddig meg, csak az idei évben ez a mennyiség meghaladta a 100 m3-t. Az 
érintett területekre az elmúlt hónapban hulladék elhelyezését tiltó táblákat is telepítettek. Sajnálatos 
módon ezekkel az intézkedésekkel sem sikerült a kialakult helyzetet véglegesen megoldani, mert a 
területen folyamatosan újra termelődik a szemét. Erről az elmúlt napokban személyesen is 
meggyőződtem. Miután a terület nem kerületi tulajdon, így az önkormányzat annak őrzését nem 
tudja megoldani.

Ahogyan azt korábban írásbeli kérdésemben is jeleztem, a Kormány által 2020 novemberében 
benyújtott hulladékgazdálkodásról szóló törvény egyik közpolitikai célja „az ország megtisztítása az
illegális hulladéktól…” volt. Az elfogadott törvény szerint januártól szigorúbban tud az állam 
fellépni a szemetelőkkel és az illegális szemétlerakókkal szemben.

Éppen ezekre tekintettel volna fontos, hogy az állami vállalatok a saját területeiken ne csak a 
probléma tüneti kezelését végezzék el, hanem érdemben is fellépjenek az illegális szemétlerakás 



megakadályozása érdekében, ezzel is javítva az ott élő emberek életminőségét és biztosítva 
környezetük tisztaságát.

Zugló lakosai számára jó hír, hogy a MÁV Zrt. a Francia úton található ingatlanokon elhelyezett 
illegális hulladék felszámolását kiemelt ügyként kezeli.

Bíztató, amit válaszában részemre leírt, miszerint „ a társaság a jövőben is mindent meg fog tenni a 
szóban forgó probléma megoldása érdekében”, azonban az eddig elköltött több tíz millió forint nem
hozott végleges eredményt.

Ezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Asszonyt:

1) Milyen módon kívánják megakadályozni, hogy a MÁV Francia úti területeit illegális 
szemétlerakónak használják? 

2) Mikorra tudják véglegesen biztosítani a zuglóiak számára a szemétmentes, tiszta környezetet?

3) A MÁV Zrt. részéről, milyen fejlesztésekre számíthat Zugló ebben az évben?

4) Budapest legnagyobb rozsdazónája a Rákosrendező. Mikorra várható a terület hasznosítása? 

Várom válaszát!
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